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بدترین خبر برای نیرویی که درلجمن)۱( )لبه جلویی منطقه نبرد( 
در حال درگیری با دشمن است کشته شدن فرمانده یا از دست دادن 
تجهیزات و یا حتی تلفات گسترده نیست چرا که این موارد جزء لاینفک 
و طبیعت جنگ نظامی هســتند بلکه کابوس نیرویی که در این نقطه 
حســاس در حال مبارزه است، خبر دست کشیدن عقبه از مبارزه و یا 
تســلیم نیروهای عقبه به دشمن است. در این صورت نیروی در حال 
مبارزه در خط مقدم به این خواهند اندیشید که پیشروی و مقاومت هیچ 
تاثیری نخواهد داشت چرا که آن کسی که قرار است از این پیروزی و 
مقاومت استقبال نماید، از پیش بازنده و مغلوب نبرد بوده است. دشمن 
نیز از این موضوع آگاهی دارد بنابراین تلاش می کند که به جای حمله 
به نیروی خط مقدم، عقبه را فتح نماید چرا که در این صورت پیروزی 

در عملیات قطعی خواهد بود.
ایــن موضوع هر چند در نبردهای ســخت و نظامی قابل لمس و 
محسوس اســت لیکن در عرصه دیگر نبردها نیز قابل تعمیم خواهد 
بود. یکی از موضوعاتی که بعد از جمع بندی مذاکرات ایران و ۱+5 که 
از آن به برجام نام برده می شــود در دستور کار نظام رسانه ای و ناتوی 
فرهنگی دشــمن قرار گرفته، القای این نکته اســت که ایران دست از 
آرمان های خود کشــیده و به اردوگاه غرب پیوسته است. سخن از این 
که قرار است ایران به جامعه جهانی برگردد و یا این که توافق با ایران 
باعث جهانی امن تر خواهد شد هر چند در روزهای اول بعد از مذاکرات 
از رسانه های غربی بسیار شنیده شد لیکن اکنون تفسیر این سخن از 
زبان همان رســانه ها و صاحبان آنها به طور علنی تر و شفاف تر شنیده 
می شود. غرب تلاش دارد این مذاکرات را به تغییر رفتار ایران و دست 
کشیدن ایران از آرمان های خود معرفی نماید؛ بنابراین سخن از این گفته 
می شود که ایران در سیاست خود نسبت به رژیم اشغالگرصهیونیستی  
تجدیدنظر نموده است. این خط القای رسانه ها هر چند با پیش شرط 
یکی از دولتمردان آلمان قبل از سفر به ایران شنیده شد لیکن همزمان 
با حضور یکی از مسئولین دولت خبیث انگلستان در ایران از رسانه ای 
که ایرانیان آن را اعلام کننده  رمز عملیات کودتای 28 مرداد می دانند 
تکرار گردید تا مشخص شود غرب به دنبال القا این نکته است که ایران 
در سیاســت خود نسبت به رژیم صهیونیستی تجدیدنظر نموده است. 
تثبیت این خط رســانه ای هر چند در داخل کشور نمی تواند محلی از 
اعراب داشــته باشد لیکن مردم خارج از ایران که در بمباران رسانه ای 

غرب قرار دارند را با ابهام و تردید مواجه خواهد ساخت. 
نیرویی که در فلســطین و لبنان و یا سوریه در مقابل  توطئه های 
رژیم غاصب صهیونیســتی و دیگر ایادی نظام ســلطه در حال مبارزه 
اســت اگر به این باور برسد که ایران تغییر مسیر داده و به کدخدایی 
آمریکا گردن نهاده، آیا به مقاومت خود ادامه خواهد داد؟ این مسئله را 
در کنار اخباری قرار دهید که رسانه های غربی از زبان برخی مسئولین 
و دولتمردان ایرانی تکرار می نمایند. سخنانی با مضمون اینکه »جهان 
یک دهکده ای است که ایران نمی تواند مانند یک جزیره در آن زندگی 
کند«، »بعد از توافق نباید مانند قبل از توافق ســخن گفت و باید در 
نحوه سخن گفتن خود مواظبت بیشتری نماییم«، »ما آماده گفت وگو 
در خصوص مســائلی چون حقوق بشر... هســتیم« و ... این ابهام را در 
ذهن مخاطب تقویت خواهد کرد که ایران یک تغییر راهبرد اساســی 
در اصول سیاست خود انجام داده است. مظلومان و مستضعفان عالم، 
ایران اســلامی را عقبه و پشتیبان خود می دانند و اگر هم مقاومتی از 
ناحیه ایشان در مقابل نظام سلطه و مستکبران عالم صورت می گیرد به 
امید داشتن یک عقبه قوی و مستحکم به نام ایران است و اگر به این 
باور برسند که ایران تسلیم شده، توانی برای مقاومت نخواهند داشت.

رهبرمعظم انقلاب به عنوان سکان دار کشتی انقلاب در اولین گام 
مقابله با این راهبرد دشــمن که می توان از آن به نام راهبرد نفوذ در 
ادراک مخاطب نام برد، حتی قبل از وصول به جمع بندی برجام به طور 
صریح و شفاف اعلام داشتند که موضوع مذاکرات ایران و ۱+5 صرفا در 
بحث هسته ای است و حتی بعد از اعلام جمع بندی برجام که حتی هنوز 
نمی توان به آن توافق نامید به طور علنی اعلام نمودند که سیاست های 
ایران در موضوعات مهم و از جمله حمایت از مقاومت، مقابله با آمریکا، 
دشمن دانستن رژیم کودک کش صهیونیستی، حمایت از مظلومان و 
... هیــچ تغییری نخواهد کرد و در دیدار با برخی مهمانان خارجی در 
26 مردادماه اعلام داشتند: »ما از مقاومت در منطقه دفاع می کنیم؛ از 
مقاومت فلسطین- که یکی از برجسته ترین فصول تاریخ امت اسلامی، 
در طول این سال ها مقاومت فلسطین است- دفاع می کنیم. هر کسی 
با اسرائیل مبارزه کند و رژیم صهیونیستی را بکوبد و مقاومت را تأیید 
کند، مــا از او حمایت می کنیم؛ انواع حمایت هایی که برای ما ممکن 
باشــد؛ همه جور حمایتی که برای ما ممکن اســت، از هر کسی که با 
رژیم صهیونیســتی مقابله کند، خواهیم کرد.« تا نیرویی که در صف 
اول مبارزه و جهاد با دشمنان اسلام و شرافت انسانی در حال مجاهدت 
است به این باور و یقین برسد که نه تنها عقبه از دست نرفته و تسلیم 
نشــده بلکه با قوت و قدرت بیشتر از قبل در حال حمایت از نیروهای 

خط مقدم خویش است.
برای شکست این خط القای رسانه ای نظام سلطه باید در درجه اول 
نخبگان و سیاستمداران و افراد به اصطلاح تریبون دار وارد صحنه شده و 
به فراخور توان خویش، اقدامات رسانه ای را مبذول دارند. یک نکته اساسی 
که نباید از آن غفلت ورزید اهمیت حضور عمارها در صحنه اســت. تنها 
برای شــناخت قدرت تبلیغات نسبت به قدرت نظامی می توان به خدعه 
معاویه و عمروعاص در جنگ صفین اشــاره کرد. تا زمانی که عمار یاسر 
زنده بود و در ســپاه امیرالمومنین به روشنگری می پرداخت، توطئه های 
تبلیغی سپاه دشمن شکست می خورد لیکن بعد از شهادت ایشان هر چند 
مالک اشتر، فرمانده سپاه حضرت توانسته بود به نزدیک خیمه فرماندهی 
دشــمن برسد لیکن مجبور شد به خاطر کوته اندیشی برخی لشکریان و 
فریب ایشان در مقابل دشمن، عقب نشینی نماید. اگر عمارها روشنگری 
نکنند، مالک اشترها نیز مجبور به بازگشت خواهند شد. نخبگان و اصحاب 
رسانه  باید این موضوع را که ایران اسلامی قوی تر از گذشته مسیر خود 
را ادامه داده و از مقاومت و مظلومان عالم حمایت خواهد کرد را به طور 
مناسب پوشش داده و با القای رسانه ای دشمن مقابله نمایند. عمارها باید 
نقش تبیین گری خویش را قوی تر از گذشته ادامه دهند که در این صورت 

مالک اشترها به پیروزی نهایی و قاطع دست خواهند یافت.
ــــــــــــــــــــــــــــــ

1-اصطلاحینظامیوبهمفهوم»اولینخطدرگیرینیروهای
خودیبادشمن«

امامخمینی)ره(:این کوشــش ها بی فایده است و ایران دستش 
را پیش آمریکا ان شــاء الله تا ابد دراز نمی کند، ولو اینکه فانی بشود. 
آنها گمان می کنند که ما برای - فرض کنید که - یک نفت و یا برای 
چیزی تسلیم آمریکا می شویم، در صورتی که نه، ما تا فنای خودمان 

تسلیم دیگر نمی شویم. 
صحیفهامام؛ج1۸؛ص1۴۰|جماران؛۳۰شهریور1۳۶۲

اینکوششهابیفایدهاست

نقشمهملبنان
درجهاناسلامومقابلهباصهیونیستها

علی اکبر ولایتی رئیس مرکز تحقیقات استراتژیک مجمع تشخیص 
مصلحت نظام با جمعی از فرهیختگان و نمایندگان احزاب لبنانی دیدار 
و گفت وگــو کرد.به گزارش فارس ولایتــی در این دیدار با بیان اینکه 
جمهوری اسلامی ایران هر نوع مداخله خارجی در امور داخلی کشورها 
را محکوم می کند، گفت: لبنان نقش مهمی را در جهان اسلام و مقابله 

با صهیونیست ها ایفا می کند.

درکمیسیونبرجاممناظرهایبرگزارنمیشود
سیدحسین نقوی حسینی سخنگوی کمیسیون ویژه برجام مجلس 
شورای اسلامی در گفت و گو با فارس اظهار داشت؛ در کمیسیون برجام 
مناظره ای برگزار نمی  شود. وی گفت: با توجه به اینکه جلسات کمیسیون 
در هفته جاری به صورت متوالی در روزهای دوشنبه و سه شنبه برگزار 
می شود، در دو هفته آتی نیز نسبت به برگزاری سه جلسه در هر هفته 
مبادرت می ورزیم. وی به حضور میهمانان و شــرکت کنندگان در این 
جلســات نیز اشاره کرد و افزود:  مقرر شد جلسات این هفته با حضور 

اعضای تیم  مذاکره کننده فعلی و سابق صورت گیرد.

تاکید اسلامی شورای مجلس نمایندگان
به باید کردندطبققانونتوافقهســتهای
پارلمانآمده،نمایندگانآنرابررسیکردهو

آنگاهنظرخودرااعلامکنند.
رئیس جمهوری در نشســت خبری روز شنبه 
خود  در پاسخ به سؤال خبرنگار کیهان  که پرسید 
آیا این انتظار قانونی وجود نداشــت که براســاس 
اصول 77 و ۱25 قانون اساســی که از نظر قانون در 
خصوص تعهدات و معاهده های خارجی کاملاً روشن 
اســت دولت به وظیفه خود در این زمینه عمل کند 
و بررســی برجام را به عنوان یک لایحه به مجلس 
بفرســتد؟ گفت: ما چیزی را امضاء نکردیم نه تنها 
رئیس جمهور بلکه نماینده رئیس جمهور هم چیزی 
را امضاء نکرده اســت، در واقع آنچه که امروز انجام 
می گیرد نسبت به معاهده ای بوده که قبلًا ایران آن 
را پذیرفته بود و همه این بحث ها برای این است که 
می گویند معاهده NPT را درست اجرا کرده اید یا 
خیر؟ که ما اعلام می کنیم درســت اجرا کردیم اما 
یک عده ای مخالف ما بودند و اعلام کردند که درست 

اجرا نمی کنیم.
به گزارش فارس، مسعود پزشکیان نماینده مردم 
تبریز و عضو کمیسیون ویژه برجام مجلس گفت: قرار 
است برنامه نحوه ارزیابی در کمیسیون ویژه برجام 

تهیه و تصویب شود.
وی اضافــه کرد: پس از تصویب دســتورالعمل 
می تــوان گفت آیا این نحوه بررســی ما را به جایی 
که می خواهیم می رســاند یا به اهداف تعیین شده 

نخواهیم رسید.
پزشــکیان با بیان اینکه بحــث تصویب توافق 
هسته ای در مجلس را تبدیل به قانون کردند و حال 
طبق آن )توافق( باید به مجلس بیاید، اظهار داشت: 
من با این موضوع مخالف بودم اما مجلس با اکثریت 

آرا این مسئله را مصوب کرد.
وی با اشــاره به اینکه در ایامی که باید همدلی 
و همزبانی در کشور باشد وجود صداهای ناهمگون 
مفید نیست، خاطرنشان کرد: موضوع هسته ای ملی 

است و همه باید منافع کشور را مدنظر قرار دهند.
به گزارش ایسنا، جواد جهانگیرزاده در خصوص 
چگونگی بررسی برجام در مجلس گفت: در این رابطه 

تناقض قانونی جدی وجود دارد که باید رفع شود.
وی با بیان اینکه تفسیرهای بسیار زیادی در مورد 
اصول 77 و ۱25 قانون اساســی وجود دارد افزود: 
تفسیرهای حقوقی متفاوتی در مورد بررسی برجام 
در مجلس وجود دارد که در نهایت باید کمیســیون 

ویژه به راهکاری دست پیدا کند.
این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس با بیان اینکه کار کمیسیون ویژه بررسی برجام 
و مجلس سخت است، گفت: به نظرم برجام باید در 
مجلس بررسی شود و کمیســیون ویژه به دولت و 
مجلس در مورد شکل بررسی برجام پیشنهاد دهد.

وی در پایان گفت: باید این موضوع مشخص شود 
که برجام در مجلس همچون ســایر طرح ها و لوایح 
بررســی شود یا اینکه همچون یک گزارش از جانب 

دولت تلقی شود.

به گزارش مهر، اسماعیل کوثری عضو کمیسیون 
ویژه برجام مجلس افزود: مسئولان ما باید بدانند غرب 
مشکل اساسی اش فعالیت های هسته ای ایران نبود 
بلکه اینها با هویت جمهوری اسلامی مشکل دارند. 
بنابر این ما نمی توانیم در موضوع منطقه با آمریکاوارد 

گفت وگو شویم.
عضو کمیسیون ویژه برجام اظهار داشت: اینکه 
همه هم و غم جوانان بر روی مسئله برجام گذاشته 
شود و از مسئله نفوذ آمریکا در منطقه و ایران غافل 

شویم اشتباه است.
عضو فراکسیون اصولگرایان مجلس تصریح کرد: 
ما اجازه نفوذ آمریکا و انگلیس در عرصه های سیاسی 
و اقتصادی کشور را نخواهیم داد. اجازه نمی دهیم آنها 

به کانال های داخلی وصل شوند.
نماینده مردم تهــران در مجلس گفت: آمریکا 
به دنبال این اســت که در منطقه مشکل عربستان 
و اســرائیل را حل کند. به دنبال این هستند که در 
مســئله یمن اختلاف بیاندازند و این موضوع را القا 
کنند که ایران دست از یمن برداشته و بعداز توافق، 
حاضر به حمایت از این کشــور نیست در حالی که 
مقــام معظم رهبری اخیرا با صراحت اعلام حمایت 

از یمن کردند.
وی ادامه داد: آمریکا و اسرائیل به منظور محقق 
کردن نیت شــوم خود در منطقــه قصد دارند بین 
کشــورها و ملت ها در راســتای تجزیه آنها اختلاف 

بیندازند.
کوثری در بررسی راه های نفوذ آمریکا از طریق 

برجام گفت: می خواهنــد اقداماتی برای نظارت بر 
تاسیسات هسته ای انجام دهند که احتمال دارد راه 
نفوذ آنها به کشور را باز کند این موضوع با دقت در 
کمیسیون برجام مورد بررسی قرار خواهد گرفت و 

این اجازه را نخواهیم داد.
به گزارش تســنیم، حجت الاسلام سید محمود 
نبویــان نماینده مــردم تهران و عضو کمیســیون 
ویژه بررســی برجام با بیان اینکه کمیسیون بررسی 
برجام جلسات مستمری برای بررسی برجام برگزار 
می کند، گفت: هدف و تلاش نمایندگان مجلس در 
بررسی برجام، حراست از حقوق مردم و منافع ملی 
اســت و ما می خواهیم منافع ملی و حقوق مردم را 
در بررسی برجام بطور دقیق بررسی و گزارش آن را 

تقدیم مردم کنیم.
وی گفت: قرار اســت هفته اول مهر ماه گزارش 
کمیسیون ویژه از برجام تقدیم هیئت رئیسه مجلس 
شود تا در صحن علنی قرائت شود؛ ما نظرات و حتی 
پیشنهادات خود را برای چگونگی دفاع از منافع ملی 
بــه نمایندگان ارائه خواهیم کرد و درباره پیامدهای 
مثبت و منفی برجام نیز به مردم گزارش خواهیم داد.
نبویان با بیان اینکه مجلس شورای اسلامی نظر 
خود را درباره برجام منوط به نظر کنگره نخواهد کرد، 
تاکید کرد: اینکه کنگره درباره برجام چه نظری دارد 
بــرای ما اهمیتی ندارد چرا که ما می دانیم آنها چه 
هدفی از برجام دارند و چگونه تقســیم کار کرده اند 
ما نظر خود را براســاس حقوق مســلم مردم اعلام 

خواهیم کرد.

نمایندگانمجلستاکیدکردند

طبق قانون توافق هسته ای باید به مجلس بیاید

باحضوروزیرآموزشوپرورش،مرکزرفاهی
توحید،ویژهاسکانهمراهانوبیمارانفرهنگی

افتتاحشد.
پیــش از ظهر دیروز علــی اصغر فانی مرکز رفاهی 
توحید را با ۴8 سوئیت و ۱7۰ تخت در تهران افتتاح کرد. 
براین اساس؛ این مرکز در میدان توحید تهران و با متراژ 
2 هزار متر مربع وزیر بنای ۴ هزار متر مربع در ۴ طبقه 

پذیرای بیماران فرهنگی و همراهان آنها خواهد بود.
به گزارش ایلنا، همچنین بطحایی معاون توســعه 
مدیریت و پشــتیبانی وزارت آموزش و پرورش در این 
مراسم از پرداخت کمک هزینه دارو و درمان به فرهنگیان 

و دانش آموزان بالای ۱۴ سال مبتلا به سرطان و ام اس 
خبر داد.

 وی ادامــه داد: بنیاد امــور بیماری های خاص، با 
توجه بــه عقد تفاهم نامه وزارت آمــوزش و پرورش با 
بیمه آتیه ســازان حافظ، کمــک هزینه های دارویی به 
دانش آمــوزان مبتلا بــه بیماری ســرطان و ام اس را 

پرداخت می کند.
بطحایی افزود: بنیاد بیماری های خاص طبق ضوابط 
ایــن بنیاد، کمک هزینه دارویــی و درمانی به بیماران 
فرهنگــی مبتلا به بیماری های خــاص را نیز پرداخت 

می نماید.

علیلاریجانیدربدوورودبهنیویورکتصریحکرد
سه موضوع قابل بررسی در اجلاس رؤسای  مجالس جهان 

دموکراسی، صلح و توسعه پایدار است
رئیسمجلسشــورایاســلامیدربــدوورودبهنیویــورکگفت:
دموکراسی،صلحپایداروتوسعهپایدارسهموضوعقابلبررسیدراجلاس

روسایمجالسجهاناست.
علــی لاریجانی در بدو ورود بــه نیویورک در گفت وگو با رســانه های ایرانی 
مســتقر در نیویورک، اهداف این سفر پنج روزه را تشریح کرد و گفت: هدف اصلی 
از برگزاری اجلاس روســای مجالس جهان این اســت که این نهاد که مربوط به 
پارلمان های جهان است و سازمان ملل نهادی مربوط به دولتها،یک ارتباط روشنتر 

و نزدیکتری برقرار کند.
وی با بیان اینکه دموکراسی، صلح پایدار و توسعه پایدار موضوع اجلاس روسای 
مجالس است ادامه داد: اینکه در پناه دموکراسی ما به یک صلح پایدار و توسعه پایدار 
رســیدیم یا نه جای بحث دارد، امــا از درون این همه بحثهای نظری ما به یک نظم 

واقعی در میدان عمل نمی رسیم .
رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: بین المجالس که یک نهاد متشکل از پارلمانهای 
کشورهای جهان است یک سابقه تاریخی نسبتا طولانی دارد و هر از چند وقتی هم در 
ســازمان ملل جلسه اش را تشکیل می دهد. موضوع این اجلاس با توجه به شرایطی 

که کشورهای مختلف بخصوص در منطقه ما دارند معلوم است.
لاریجانی ملاقات با روسای مجالس دیگر کشورها را از برنامه های جانبی چهارمین 
اجلاس روسای مجالس جهان اعلام کرد و افزود: در این دیدارها روابط دوجانبه و توسعه 
کشور در مسیر سرمایه گذاری های مشترک و همچنین مسائل منطقه ای و بین المللی 

مورد بحث و گفتگو قرار خواهد گرفت .
بر اساس این گزارش علی لاریجانی و پنج نفر از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
که او را همراهی می کنند وارد نیویورک شد و مورد استقبال غلامعلی خوشرو، سفیر و 

نماینده کشورمان در سازمان ملل در فرودگاه جان اف کندی قرار گرفت.
چهارمین اجلاس جهانی روســای مجالس جهان از صبح دوشــنبه نهم تا عصر 
چهارشــنبه یازدهم شــهریور و در دو نوبت صبح و عصر در مقر اصلی ســازمان ملل 
در نیویورک برگزار می شــود. علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی نیز در این 

اجلاس سخنرانی خواهد کرد.
وزیردفاع:

آمریکا با میدان داری عربستان
 جنگ نفتی به راه انداخته است

سردارحسیندهقانبابیاناینکهآمریکابامیدانداریعربستانجنگ
نفتیرابهراهانداختهوباعثشــدهدرآمدهاینفتیبهشدتکاهشوبه
۴۰دلاریاکمتربرســدگفت:ملتایرانتماماینمحدودیتهارابهفرصت

تبدیلکردهاست.
 سردار سرتیپ حسین دهقان وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح، به مناسبت 
هفته دولت در مراسم صبحگاه ستاد کل نیروهای مسلح طی سخنانی با گرامی داشت 
این هفته و نام و یاد شــهیدان رجایی و باهنرگفت: این شــهیدان بزرگوار با ایمان و 
انگیزه خالص برای خدمت گذاری به اسلام و مردم، نامی ماندگار در عرصه عمومی از 
خود به جای گذاشتند. باید با الگو قرار دادن آنها، بر عزت و عظمت اسلام، مسلمین 

و ملت عظیم و شریف مان بیفزاییم و قله های افتخار را بیش از پیش فتح نماییم .
وزیر دفاع با اشاره به نام گذاری سال 9۴  به عنوان سال دولت و ملت، همدلی و 
همزبانی و شرایط حاکم در داخل و محیط پیرامونی کشور تصریح کرد: ما امسال در 
کشور شرایط سختی را تجربه می کنیم زیرا نظام سلطه در سلسله اقدامات و توطئه هایی 
که بر علیه انقلاب اسلامی انجام داده است، تمام تلاش خود را به کار گرفته تا سخت ترین 

شرایط را بر کشور ما تحمیل کند.
ســردار دهقان گفت: اخیرا آمریکا با میدان داری عربستان، جنگ نفتی را به راه 
انداخته است و باعث شده درآمدهای نفتی به شدت کاهش و به ۴۰ دلار یا کمتر برسد 
و در عین حال دست یابی به سرمایه و دانش را از خارج مرزها به شدت محدود کرده اند 
البته ملت ایران تمامی محدودیت ها را به فرصت و آنها را تبدیل به اقتدار و توسعه کرده 
و هیچ گاه آنان قادر نخواهند بود  ملت ایران را از  مسیر عزت و استقلال خود دور کنند.
وزیر دفاع افزود: امروز در محیط پیرامونی جمهوری اسلامی ایران، آمریکا و اسرائیل 
با علم کردن و حمایت، پشتیبانی، آموزش و پوشش تبلیغاتی از  تروریست های اجاره 

ای  درصدد برقراری  تسلط بر کشورهای اسلامی  و تحقیر آنها هستند.
ســردار دهقان گفت: برخی کشــورها به صورت ناباورانه، غیرانسانی و ددمنشانه 
دست به کشتار کودکان، زنان، جوانان و نسل کشی و از بین بردن همه زیرساخت های 
اقتصادی کشــورها زده و در این میان تنهــا حامی این ملت های مظلوم ملت ایران و 
جمهوری اسلامی ایران  است. ما مصرانه به حمایت از مقاومت و تمام کشورهای تحت 

سیطره ظلم و تبعیض ادامه خواهیم داد.
سردار دهقان خاطر نشان کرد:  ملت ایران برای تامین امنیت خود نیازی به مجوز 
از مقامی ندارد و آنچه لازم می داند برای توسعه اقتدار خود با عزم و اراده ای قاطع  با 
قدرت دنبال می کند. نیروی های مسلح، دانشمندان و متخصصان زبده کشور در صنایع 

دفاعی  قادرند نیازهایمان را با وجود  تهدیدات مستمر تامین  کنند.
وزیر دفاع با تاکید بر اینکه دانش و فناوری بومی جمهوری اسلامی ایران با رویکرد 
دســت یابی به اقلام و فناوری های برتر ساز، مسیر شکوفایی را طی می کند گفت: ما 
در هیچ شرایطی به فرد یا کشوری اجازه نمی دهیم به ما بگوید چه کنیم، چه بسازیم 
و چه چیزی را آزمایش کنیم، چه رزمایشــی را برگزار کنیم، معیار تعیین کننده این 

مسیر اراده و عزم ملت ایران است .
محمدنبیحبیبی:

شتابزدگی دولت در اجرای برجام بی معناست
دبیرکلحزبموتلفهاســلامیتاکیدکردشتابزدگیدولتدراجرای

برجامبیمعناست.
»محمدنبی حبیبی« دبیر کل حزب موتلفه اســلامی در پایان نشست دبیران  با 
اشــاره به نشست دبیران استان های سه تشکل حزب مؤتلفه اسلامی، جبهه پایداری 
انقلاب اســلامی و جمعیت ایثارگران انقلاب اســلامی گفت: اجلاس وحدت یک گام 

بزرگ برای همگرایی اصولگرایان است.
حبیبی افزود: راهبرد »یک صدا یک فهرست« بدون سهم خواهی شخصی و گروهی 

تشکل های اصولگرا، اکنون به صورت یک گفتمان درآمده است.
وی تصریــح کرد: اصولگرایان با این راهبرد درصدد تشــکیل یک مجلس ولایی 
هســتند که بتواند راهبردهای رهبری را در حوزه سیاست، اقتصاد، فرهنگ و مسائل 

اجتماعی عملیاتی کند.
دبیر کل حزب موتلفه اســلامی همچنین با اشاره به اهمیت مسائل اقتصادی 
در کلام رهبری اظهار داشت: موضوع اقتصاد مقاومتی در این دیدار تقریباً ستون 
فقرات رهنمودهای رهبری را تشــکیل می داد. معظم له پیشنهاد دادند یک ستاد 
فرماندهی تشــکیل شود تا وظایف همه اجزای دولت در این ستاد دیده شود و از 
طرف فرماندهی مورد مطالبه قرار گیرد. این مســئله فوق العاده است. بیش از ۱8 
ماه از ابلاغ سیاست های اقتصاد مقاومتی می گذرد و هنوز دولت کارنامه قابل قبولی 

در این باره ارائه نداده است.
به گزارش فارس، حبیبی در پاسخ به این سوال که آقای ظریف اعلام کرده است 
اجرای تعهدات ایران از اول مهر آغاز می شــود، گفت: شــتابزدگی در اجرای تعهدات 
درحالی که تصویب برجام در واشنگتن همچنان در هاله  ابهام است چه معنا می دهد. 
همچنین شــتابزدگی در اجرا تا وقتی که هنوز طرف مقابل به هیچ تعهدی تا کنون 

عمل نکرده باز بی معناست.
وی با اشاره به گزارش جدید آژانس خاطرنشان کرد: در حالی که سخنگوی وزارت 
خارجه آمریکا می گوید؛ سایت پارچین هسته ای نیست آژانس با موضع گیری دوپهلو باز 
علامت ســوال روی فعالیت های هسته ای ایران می گذارد. با این بی اعتمادی به آژانس 

آیا شتابزدگی در اجرای تعهدات معنا دارد.

گفت: حجتالاسلاموالمســلمینآقاتهرانی
اصولگرایانافتخارمیکنندکهزیرنظرفقهاکار
میکنندومیتوانیماگراختلافسلیقهایهموجود

داردآنراحلکنیم.
به گزارش فارس، حجت الاسلام والمسلمین آقاتهرانی 
دبیر کل جبهه پایداری انقلاب اســلامی که در اجلاس 
سراسری دبیران استانی سه تشکل جبهه پایداری انقلاب 
اسلامی، جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامی و حزب موتلفه 
اســلامی سخن می گفت اظهار داشت: عشق و علاقه به 
محرومین و اقشــار آســیب پذیر یکی از شاخص های 

اصولگرایی و از ویژگی های انقلاب اسلامی است.
دبیــر کل جبهه پایداری انقلاب اســلامی یکی از 
توفیقات مهم در نظام را داشتن شورای نگهبان دانست 
و گفت: خوشبختانه با وجود شورای نگهبان اگر اشکالی  

در مجلس پیش می آید رفع می کند.
وی با تاکیــد بر وحدت اصولگرایان بیان داشــت: 
اصولگرایان افتخار می کنند که زیر نظر فقها کار می کنند 
و می توانیم اگر اختلاف ســلیقه ای هم وجود دارد آن را 

حــل کنیم. از این رو اینکه زیر نظر فقها کار کنیم این 
کار بسیار پسندیده ای است.

اصولگرایاندرانتخاباتآینده
وحدتداشتهباشند

حســین فدایی دبیر کل جمعیت ایثارگران انقلاب 
اســلامی که در اجلاس سراســری دبیران استانی سه 
تشکل جبهه پایداری انقلاب اسلامی، جمعیت ایثارگران 
انقلاب اسلامی و حزب موتلفه اسلامی سخن می گفت 
با  تاکید بر ضرورت وحدت اصولگرایان در شرایط فعلی 
کشور اظهار داشت: ما راهی جز اینکه با هم باشیم و با 
هم کار کنیم نداریم،  اصولگرایان باید در انتخابات آینده 

و در مقابل رقبا ائتلاف و وحدت داشته باشند.
فدایی تصریح کرد: دشمنان داخل و خارج تلاش می کنند 
انســجام و وحدت اصولگرایی شکل نگیرد و اصولگرایان باید 
با وحدت و صبوری و تدبیر این وحدتی که شــکل گرفته را 
پایدار پیش ببرند. دبیر کل جمعیت ایثارگران بیان داشــت: 
خوشــبختانه فضای همدلی میان اصولگرایان فضای بسیار 

خوبی است و من امید بسیاری به وحدت اصولگرایان دارم.

رئیسقوهقضائیهازجذب۴هزارقاضیبهدستگاه
قضاییتاپایانســالخبردادوبرجلوگیریازتغییر
غیرقانونیکاربریاراضیوبرخوردبازمینخواراندر

چارچوبقانونتأکیدکرد.
به گزارش خبرگزاری فارس از مشهد، آیت الله صادق آملی 
لاریجانی در دیدار با رئیس کل دادگستری و مسئولان قضایی 
استان های خراسان رضوی، شمالی و جنوبی در مشهد، با اشاره 
به جذب ۴ هزار قاضی به دســتگاه قضایی مطابق برنامه پنجم 
توسعه تا پایان سال گفت: با این روند در آینده شاهد تحول در 

دستگاه قضایی خواهیم بود.
وی با تأکید بر اینکه جذب نیرو در دســتگاه قضایی باید 
مستمر باشد، بر رعایت اخلاق حرفه ای از سوی قضات، کارکنان و 
مسئولان قضایی تأکید کرد و افزود: قضات، کارکنان و مسئولان 
باید در تمــام مراحل انجام وظایف قانونــی، متخلق به آداب 
حرفه ای باشند تا جایی که حتی اگر نتوانیم خواسته مراجعان 
را بــرآورده کنیم برخورد توأم با کرامت ســبب رضایتمندی 

مراجعان شود.
رئیس قوه قضائیه با تأکید بر اینکه حجم انبوه مراجعه کننده 
به دســتگاه قضایی از جهتی ســبب تأسف است اما از این سو 
که نشان دهنده اعتماد مردم به قوه قضائیه است امیدوارکننده 
محسوب می شود، گفت: مردم به دستگاه قضایی به عنوان ملجأ 

و پناهگاه نگاه می کنند.
آملی لاریجانی خاطرنشان کرد: دستگاه قضایی به ویژه در 
چند سال اخیر در مسیر رشد و تعالی قرار گرفته، از جمله در 
بخش جذب و پرورش نیروی انسانی کارآمد اقدامات گسترده ای 
انجام شــده و این جذب پیوســته باید براساس ورودی و رشد 

پرونده ها و خروجی نیرو از دستگاه قضایی صورت پذیرد.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به کمبود بودجه دستگاه قضایی 
و لزوم جذب نیروی انسانی بیشتر به این دستگاه تصریح کرد: 
امیدواریم با همکاری دولــت و مجلس کمبود قوه قضائیه در 

بخش بودجه و نیروی انسانی برطرف شود.
وی با اشــاره به اینکه مسئله اجرای احکام باید به صورت 
جدی مورد توجه قرار گیرد افزود: ماحصل اقدامات ارکان مختلف 
در دستگاه قضایی، در اجرای احکام قابل مشاهده است و توقع 
این است که احکام با قاطعیت و سرعت به مرحله اجرا درآید.

رئیس قوه قضائیه افزود: زندان ها باید با نظارت دادگستری ها 
غربالگری و زندانیان دســته بندی شوند تا وضع زندان ها بهبود 

پیدا کند.
آملــی لاریجانی بــا تأکید بر برخورد جــدی و قانونی با 
زمین خــواری گفت: توقع این اســت که در راســتای تحقق 
منویات مقام معظم رهبری از تغییر غیر قانونی کاربری اراضی 
جلوگیــری و با زمین خواران قاطعانــه و در چارچوب قانون و 

تدبیر برخورد شود. 
رئیس قوه قضائیه برگزاری دیدارهای عمومی مســئولان 
قضایی استان ها را از اقدامات بسیار خوب دانست و افزود: این 
حرکت ان شــاءالله باید با حفظ ســلامت و در چارچوب قانون 
اســتمرار پیدا کند و باید باب دستگاه قضایی همواره به روی 

مردم باز باشد.

رئیسقوهقضائیهتأکیدکرد
جلوگیری از کاربری غیرقانونی اراضی 

و برخورد با زمین خواران

دراجلاسوحدتاصولگرایانمطرحشد

افتخاراصولگرایاناستکهزیرنظرفقهاکارمیکنند

پرداختکمکهزینهدرمان
بهفرهنگیانمبتلابهسرطانواماس

سرویس سیاسی-
۳۳ســالپیشدرچنینروزیحضرت
امامراحلبهنمایندگانمجلسکهقصدسفر
حجداشتند،نهیبزدندکهدرچنینشرایط
حساســیوقتتعطیلکردنمجلسنیست.
رهنمودیکهمیتواندمخاطبآننمایندگان

فعلیمجلسشورایاسلامینیزباشند.
تیرماه سال جاری بین ۱+5 و دولت توافقی حاصل 
شد که به تعبیری می تواند مهم ترین موضوع تاریخ 
معاصر کشور ما قلمداد شود، چرا که سرنوشت برخی 
از مسائل مهم کشور در حال و آینده منوط به مفاد و 
بندهایی است که در برجام ذکر آن رفته و از سوی 
دیگر با وجودی که کنگره آمریکا در ماه های گذشته 
برای بررسی این متن به دست آمده نهایت تلاش و 
کوشــش را انجام می دهد و اوباما در تلاش است که 
نماینــدگان آمریکا را برای تصویب برجام قانع کند، 
مجلس شــورای اسلامی با نهایت تاسف در سه ماه 
گذشته بارها به مدت طولانی و به عناوین مختلف از 
جمله تعطیلی تابستانی نمایندگان و نیز سرکشی به 

حوزه های انتخابیه تعطیل شده است!
نمایندگان در اظهارات خود با اذعان بر این نکته 
که وظیفه مجلس در بررســی برجام بسیار سنگین 
و غیرقابل اغماض است اظهار داشته اند که قوانین 
داخلی مجلس به آنها اجازه می دهد که پس از ســه 
هفته کاری برای سرکشی به حوزه های انتخابیه رفته 

و تعطیلات تابستانی نیز در این آئین نامه پیش بینی 
شده است . 

هفته گذشــته بود که بیــش از 5۰ نماینده از 
هیئت رئیســه مجلس درخواست کردند با تغییر در 
زمان تعطیلات تابستانی، فرصت رسیدگی به برجام 
را از بهارستان نگیرند اما هیئت رئیسه با این قضیه 
مخالفــت کرد و مجلس عملا تا پایان شــهریورماه 
جلســه ای نخواهد داشت. این تعطیلات طولانی در 
حالی است که دولت به ارائه برخی دلایل و توجیهات 
غیرقابل قبول تاکنون از ارائه لایحه برجام به مجلس 
خودداری کرده و معتقد اســت چیزی در مذاکرات 
هســته ای امضا نشــده که نیاز به تصویب مجلس 

داشته باشد!
کیهان طی گزارش های متعددی نسبت به این 
قضیه واکنش نشــان داده و اعلام کرده بود تعطیل 
کردن مجلس در این شــرایط خطیر و حســاس به 
مصلحت نیست و نهادی که به فرموده حضرت امام 
راحل در راس امور کشــور است، باید توجه و زمان 
بیشتری را صرف رسیدگی به موضوع برجام کند.  

33 سال پیش در چنین روزی، در حالی که کشور 
درگیر جنگ تحمیلی بود، حضرت امام)ره( واکنش 
قابل تاملی نســبت به یک خبر نشان می دهند که 
می تواند برای امروز قابل توجه و تامل باشد. خبر آن 
روزها این بود؛ ۱۴۰ نماینده مجلس می خواهند به 

سفر حج بروند.

9 شهریور ماه سال ۱36۱ یعنی درست در چنین 
روزی که مصادف با ولادت با ســعادت امام رضا )ع( 
بود، رئیس وقت مجلس )آقای هاشمی رفسنجانی( به 
همراه نمایندگان ملت، فرمانده سپاه)محسن رضایی(، 
وزیر امورخارجه)علی اکبر ولایتی(، سفرا و کارداران 
جمهوری اسلامی به حضور امام خمینی )ره( رسیدند 

تا از بیانات و رهنمودهای ایشان بهره مند شوند. 
امام خمینی)ره( در این دیدار به نکته ای بسیار 
مهم که برای ایشــان تاسف بار بود اشاره  می کنند 
و می فرمایند: »الآن چند روز است که به من مکرر 
گفته شــده است که دارد مملکت برای این توجهی 
که دارند به سفر حج ، فلج می شود. وکلای مجلس 
می خواهند همه مشــرف شوند ؛ ۱۴۰ نفر یا بیشتر 
مشــرف بشــوند. البته عذر دارند، می گویند آقای 
هاشــمی فرمودند که این تعطیلی آنهاست، لکن ما 
فکر این را بکنیم که ما امروز تعطیل داریم؟ ما امروز 
می توانیم در این وضعی که   کشور ما دارد، استفاده 
از تعطیل بکنیم؟ و شــورای قضایی هم می گویند 
بسیاریشان می روند. شورای نگهبان هم، خوب، ایشان 
هم می روند و از سایر قشرها هم همین طور. اگر واجب 
باشــد مکه، خوب، هیچ کس جلویش را نمی تواند 
بگیرد؛ باید هم بروند، اگر حج فریضه باشد، مگر اینکه 
یک فریضه بالاتر از آن باشد با حفظ ثغور اسلام که 
همه فرائض را کنار می گذارد... آیا الان صلاح می دانند 
آقایان که این مملکت را به حالت تعطیل درآورند؟ و 

خدای نخواسته یک وقت یک صدمه ای وارد بشود به 
کشورتان، علاوه بر یک نگرانی های دیگری که هست. 
در هــر صورت، توجه به این بکنید که انگیزه ای که 
در قلب شــما برای رفتن حج است، چه هست؟ این 
است که به ثواب عالی برسید؟ آن وقت ببینید اینکه 
به حج بروید یا ثواب اینکه برای مســلمین خدمت 
بکنید، کدام بیشتر است؟ برای حدود و ثغور اسلام 
خدمت بکنید، کدام بیشتر است؟«)جلد ۱6 صحیفه 

امام)ره( صفحه ۴6۴(
امروز نیز در وضعیتی مشابه 33 سال پیش به سر 
می بریم؛ با این تفاوت که دیگر دشمن جرات دست 
درازی نظامی به سوی حدود و ثغور ایران اسلامی را 
ندارد چرا که نیروهای نظامی ایران بی هیچ تردیدی 
دست های دراز شــده را قطع و متجاوز را پشیمان 
می کنند، ولی »خطر نفوذ« دشمن با سوء استفاده 
از »برجــام« آن چنان که رهبر معظم انقلاب بر آن 
تاکید کرده اند کمتر از خطر نظامی و حمله به حدود 

و ثغور کشور نیست .  
نمایندگان ملت در شــرایطی که آمریکا به فکر 
نفوذ از طریق سوء استفاده از برجام است به تعطیلات 
رفته اند جا دارد سوالی که حضرت امام خمینی)ره( 
از نمایندگان مجلس اول پرســیدند را از نمایندگان 
مجلس نهم نیز پرسیده شود؛ »ما فکر این را بکنیم 
که ما امروز تعطیل داریم؟ ما امروز می توانیم در این 
وضعی که   کشور ما دارد،  استفاده از تعطیل بکنیم؟«

رئیسمجمعتشــخیصمصلحتنظامتاکیدکرد:
آیتاللهخامنهاییکیازنزدیکترینافرادبهامامبود
ویکانقلابیواقعی،وارستهوزاهداستوهنوزنیزبر

عهدخویشبااماموشهدااستواراست.
به گزارش روابط عمومی مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
آیت الله هاشــمی رفسنجانی، در دیدار اعضای شورای مرکزی 
حزب ندای ایرانیان، با تشریح نقش روحانیت در مبارزات انقلاب 
اســلامی، گفت: طلبه های جوانی که ســالی چند بار از قم به 
سراسر کشور می رفتند، بدون برنامه ریزی سیاسی خاص، یک 
شــبکه فراگیر در سراسر کشور درست کرده بودند که ضمن 
تبلیغ اسلام ناب، کمک های مردم و همچنین اطلاعاتی از افکار 

اقشار جامعه را برای بزرگان مبارزه می آوردند.
وی در بخش دیگری از ســخنان خویش با بیان این نکته 
که هیچ اصولگرای راســتینی نمی تواند اصلاح طلب نباشد و 
هیــچ اصلاح طلب حقیقت جویی نمی تواند اصولگرا نباشــد، 
اظهار داشــت: اسلام که دین خاتم است و اجتهاد را به عنوان 
نگین بر انگشــتری خویش دارد، جامعه را با توجه به شرایط 
زمان و مکان و البته با رعایت اصول مســلم، هر روز به سوی 
بهتر شدن اصلاح می کند و این یعنی اصلاح طلبی اصولگرایی.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با بر شمردن زحمات 
مبارزان که در راه مبارزه خون دل می خوردند که می بایســت 
علاوه بر بازجویی های ساواک به نیش زبان های روحانی نماها 
پاسخ دهند، به سوابق درخشان آیت الله خامنه ای اشاره کرد و 
گفت: ایشان یکی از نزدیک ترین افراد به امام بود و یک انقلابی 
واقعی، وارســته و زاهد است و هنوز نیز بر عهد خویش با امام 

و شهدا استوار است.
هاشمی رفسنجانی با بیان این جمله که حفظ این انقلاب 
وظیفه همه ماست به شیوه های مختلف اداره جامعه در جوامع 
گوناگون اشاره کرد و تصریح کرد: یکی از شیوه های حکومت، 
سپردن حق انتخاب به مردم است که این شیوه با تقویت تحزّب 

در جامعه نهادینه می شود.

هاشمیرفسنجانی:
آیت الله خامنه ای یک انقلابی 
واقعی، وارسته و زاهد است

ورودپیکر9۶شهیدازمرزهای
باشماقوشلمچهبهکشور

کمیته فرمانده باقرزاده سردارسیدمحمد
جستجویمفقودینستادکلنیروهایمسلح
ازورودپیکر9۶شــهیدازمرزهایباشماقو

شلمچهبهکشورخبرداد.
به گزارش فارس وی در مراسم استقبال از شهدای 
گمنام در مرز باشماق مریوان با اشاره به ورود پیکرهای 
مطهر شهدا به کشور اظهار کرد: امروز پیکر ۱7 شهید 
دوران دفاع مقدس کــه در مناطق عملیاتی چوارتا، 
بلفت، پنجوین، دربندی خان و کرکوک تفحص شده 
بودند با استقبال بســیار خوب مردم کردستان وارد 
خاک کشور شدند.به گفته وی، این شهدای گرانقدر 
در عملیات های والفجر9، والفجر۴، والفجر۱۰ و نصر 

7 به درجه رفیع شهادت رسیده اند.

۳۳سالقبلدرهمینروز

امام خمینی)ره(: امروز چه وقت 
تعطیل مجلس است؟!


